
Notulen vergadering 15-09-2022

Aanwezig: Fred Rovers (voorzitter), Christiane Dolman (secretaris),
Esther Koller, Etem Esendemir,

Afwezig: Rob Schröter, Pascal Knoben, Maike Hübner, Hans Duineveld

Notulist: Christiane Dolman

1. Opening en notulen vorige vergadering, ingekomen post:
De aanwezigen moeten constateren dat er sprake was van een
miscommunicatie waardoor niet alle leden op de hoogte waren van deze
vergadering. Er wordt besloten alsnog door te gaan en te proberen een
(jaar)agenda samen te stellen. De directie is deze keer niet aanwezig

De notulen van de vergadering van 07-07-2022 worden vastgesteld.

Er is geen ingekomen post.

2. Mededelingen/ inbreng directie:
n.v.t.

3. Mededelingen / inbreng OR:
Deze vergadering is bedoeld als een soort brainstormsessie om te kijken
wat de OR dit komende schooljaar (en natuurlijk ook nog de komende
schooljaren) voor school kan betekenen.

Bekendheid/Zichtbaarheid van de OR heeft daarom een hoge prioriteit.
Hiervoor worden er twee actiepunten opgesteld:

1. Navragen of de notulen voortaan onder het kopje Laatste nieuws
op de website van school gepubliceerd kunnen worden

2. Via Sandra van het secretariaat zorgen dat de organisatie van de
ouderavonden nog eens extra aandacht besteedt aan de OR
tijdens de ouderavonden en ook meteen de datum van de
eerstvolgende vergadering (17-11) vermeldt zodat
belangstellenden meteen aan kunnen sluiten.

Onderwerpen waar de Ouderraad belangstelling voor heeft en evt. iets
aan zou kunnen/willen bijdragen:

Schoolreizen

- Dit onderwerp blijft een gevoelig punt (terughoudend beleid na
periode van Covid), ook gezien het feit dat sommige klassen
(bijv. gymnasium naar Rome) wél reizen naar het buitenland
maken en andere niet.



- De OR wil graag meedenken met wat ouders hierin kunnen
betekenen om het toch mogelijk te maken voor alle
kinderen/schoollagen

- Ook in Nederland kunnen leuke reizen georganiseerd worden.
- Het belang van de vrijwillige ouderbijdrage mag wat de OR

betreft nog duidelijke aangekaart worden.

Communicatie

- Er is behoefte aan meer transparantie
- Dit kan gaan over financiën (voor zover de OR hier inzage in

mag hebben)
- Privacy-beleid (bijv. toestemming voor filmmateriaal, ouders

voelen zich voor het blok gezet)
- Directe communicatie naar leerlingen/ouders (mag soms wat

persoonlijker, er was bijvoorbeeld erg weinig informatie aan het
begin van het schooljaar, kinderen wisten soms niet waar ze aan
toe waren wat in sommige gevallen voor spanning zorgde)

- Website: erg veel informatie, vaak lastig (terug) te vinden.
Suggestie: de gebruiksvriendelijkheid/usabiliy laten nakijken door
een gespecialiseerd bureau (met welke frequentie wordt website
aangepast?)

- In hoeverre wordt de OR betrokken bij de verbouwing van
school?

Gezondheid (geestelijk en lichamelijk) en welbevinden

- Kantine – gezonde voeding aanbieden. Wat wordt er überhaupt
aangeboden. Zijn snoepautomaten echt nodig?

- Duurzaamheid – hoe duurzaam is het Roer College en wat kan
nog beter?

- Prestatiedruk – hoe zwaar ervaren leerlingen dit?
- Zingeving – kinderen lijken niet te weten wat ze willen met hun

leven, hebben geen toekomstplannen
- LOB – loopbaanoriëntatie en begeleiding

Er wordt geopperd om eens in de zoveel tijd sprekers uit te nodigen
voor diverse onderwerpen (bijv. hoe om te gaan met prestatiedruk,
presentatievaardigheden leren, gebruik van social media…). Hier
zouden bijvoorbeeld de SWITCH-uren voor gebruikt kunnen worden.

Eventueel zouden ook voor ouders informatieve avonden kunnen
worden aangeboden ((digitaal)verslavingsgedrag herkennen, hoe
werkt een puberbrein, social media…). De OR wil hier graag in
meedenken. Kanttekening: dit zijn geen projecten die allemaal dit



jaar moeten worden uitgerold, maar mogen worden gezien als een
meerjarenplan.

Banenmarkt – LOB

- OR wil graag meedenken over de invulling en uitvoering van de
banenmarkt. Misschien is het nodig om de huidige formule eens
onder de loep te nemen om de banenmarkt interessanter en
uitdagender te maken?

4. Mededelingen MR:
Geen mededelingen.

5.+ 6. Leerling aangelegenheden, directie besluiten,
onderwijsontwikkelingen:
Navragen: wat zijn de bevindingen/besluiten betreffende
Corona-maatregelen (MR – directie)

7. Onderwerpen ter publicatie:
Op dit moment niet van toepassing

8. Rondvraag:
Geen vragen.

De volgende vergadering is op 17-11-2022. Noteer deze datum alvast in
je agenda.


